
Non-beleid op vlak van  
armoedebestrijding
Is armoedebestrijding een prioriteit voor het 
stadsbestuur? N-VA-fractievoorzitter  
Dennis Monte heeft een andere indruk.  
“Al onze voorstellen worden afgewezen.  
Men noemt het wel een prioriteit,  
maar slaagt er niet in om  
woorden in daden om  
te zetten.”

Door een ‘tekort aan agendapunten’ werd de gemeenteraad van oktober 
geschrapt. In de plaats was er een commissie Sociale Zaken. Die moet ‘de 
democratische draagkracht verbeteren’. Als we dan vaststellen dat deze com-
missie slechts één punt op de agenda zet, zonder ruimte voor varia, stellen we 
ons hier opnieuw vragen bij. Een schijndemocratie zo je wil. 

Armoedecijfers stijgen

Volgens fractieleider Dennis Monte werd het sociaal beleid van deze be-
stuursploeg al vaak kritisch tegen het licht gehouden. “Vooral de inspan-
ningen voor armoedebestrijding zijn ver te zoeken. Men noemt het wel een 
prioriteit, maar slaagt er niet in om woorden in daden om te zetten. Net nu 
de armoedecijfers zullen stijgen, is een krachtig beleid noodzakelijk om nog 
meer drama’s te vermijden.”

Lees verder onderaan op pagina 2

Dennis Monte
Fractieleider N-VA Blankenberge-Uitkerke
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Januari en februari vallen weg.

Stilte voor de storm?

De rust lijkt in onze stad teruggekeerd na 
een warme en toeristische topzomer. Ook in 
de Blankenbergse politiek is het zeer rustig. 
Letterlijk zelfs. Geen gemeenteraad in oktober 
want, dixit de burgermeester, “te weinig pun-
ten op de agenda”. Nochtans hebben wij als 
oppositie wel wat vragen, over de strekdam 
en de heraanleg van de Grote Markt. Welke 
energiebesparende maatregelen zal het 
bestuur nemen? Is het wel verantwoord om in 
deze budgettair uitdagende tijden ‘een bal van 
de burgemeester’ te organiseren? 

Slapeloze nachten
Je zou de indruk kunnen hebben dat ons 
stadsbestuur niets doet behalve lintjes knip-
pen voor het oog van de pers. Maar dat gelo-
ven we niet. We zijn er zeker van dat minstens 
de administratie slapeloze nachten heeft om 
alles becijferd te krijgen. Want elke gemeente 
zit momenteel met de handen in het haar. In 
zijn Septemberverklaring kondigde Vlaams 
minister-president Jan Jambon een pakket 
steunmaatregelen aan: Blankenberge krijgt zo 
de komende jaren in totaal 886.189 euro bij 
via het gemeentefonds. 

Grote sier is misplaatst
Dat de huidige meerderheid voor een im-
mense opgave staat, beseffen we maar al 
te goed. De N-VA zal vanuit de oppositie de 
inspanningen meer dan ondersteunen wan-
neer met de nodige moed de juiste keuzes 
gemaakt zijn. Grote sier en vertier op kosten 
van de stadskas om in deze laatste jaren voor 
de verkiezingen een campagne in te zetten 
zou volledig misplaatst zijn. Mocht de huidige 
meerderheid die weg op gaan, dan is deze 
stilte een stilte voor de 
storm. 

Daphné DUMERY
Voorzitter N-VA 
Blankenberge-Uitkerke
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Fiets- en voetpad opnieuw in volle breedte vrij  
(met dank aan onze Martine)
Martine Beckx, namens de N-VA raadslid van het Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst, stelt dagelijks tijdens haar woon-
werkverkeer vast dat de fietsverbinding Zeebrugge-Blankenberge allesbehalve uitnodigt tot gebruik. De begroeiing overwoekert 
het voetpad compleet en ook het fietspad is op sommige plaatsen bijna helemaal bedekt. 

“In augustus heb ik contact opgenomen met de klantendienst Wegen en Verkeer (KWV) om de zaak aan te kaarten omdat dit echt 
niet veilig en fijn fietsen is. Ik kreeg toen de bevestiging dat de wegentoezichter het ging controleren en voorrang ging geven indien 
de verkeersveiligheid in het gedrang kwam. En inderdaad, we merkten dat er werken werden uitgevoerd op 9 september. Helaas zijn 
die op 12 september opnieuw stilgelegd, nog voor de aanpassing half afgewerkt was.”

Martine volgt op, met resultaat

Martine volgde de situatie op de voet op, met resultaat. Het fiets- en voetpad is voor het eerst in 25 jaar opnieuw op z’n volle breedte 
te betreden. De staat van dat pad is nog een andere zaak. Er is sprake van een “fietsostrade” in de toekomst maar daarvoor moet er 
vanuit het Vlaams Gewest middelen voorzien worden. We ijveren in elk geval voor een aanpassing in functie van veilig en aange-
naam fietsverkeer.   

Non-beleid op vlak van armoedebestrijding (vervolg)
De N-VA-fractie deed al voorstellen om haar steentje bij te dragen, weet Monte. “Het uitbreiden van de doelgroep voor de energiescan, 
een uitsplitsing van het budget per gezin voor vrije tijdsbesteding, een armoedebeleidsplan,… Geen enkele werd echter weerhouden. We 
zouden er nog begrip voor kunnen hebben als daar andere initiatieven tegenover staan. Helaas, de agenda van de Raad voor Maatschap-
pelijk Welzijn oogt steeds mager. Debatten blijven doorgaans onbeantwoord.”

Kijken met armoedebril

Zo ook tijdens de laatste editie, waar de armoedetoets werd besproken. In het kader van een in-
clusief beleid mag regelgeving geen doelgroepen, zoals mensen in armoede, uitsluiten, maar ook 
geen nieuwe armoede creëren. “Daarvoor moeten de beleidmakers met een armoedebril naar de 
regelgeving kijken. Die reflex is de kern van de armoedetoets. Het college van burgemeester en 
schepenen is echter niet van plan om de armoedetoets toe te passen in Blankenberge.”

Armoede geen prioriteit

Daarmee wordt een ambitie uit 2019 niet verwezenlijkt. “Zo’n armoedetoets is moeilijk. Je moet 
tot bij de mensen en verenigingen gaan. Dat zal niet lukken. We stellen het uit naar de volgende 
legislatuur”, wist de schepen van Armoede te melden. Op de vraag “Waarom zou het volgende 
legislatuur minder moeilijk zijn?”, kwam geen antwoord. Armoede blijkt geen prioriteit wegens 
“te moeilijk”…

blankenberge@n-va.be



Een van de verwezenlijkingen van de N-VA en CD&V 
was de verkeerscommissie opnieuw een volwaardige 
rol te laten spelen in de mobiliteitsvraagstukken 
van onze badstad. Wij waren het samen met experts 
grondig beu dat opmerkingen en voorstellen van 
andere dan de liberale commissieleden straal werden 
genegeerd. Een nieuwe wind waaide ook door de 
verkeerscommissie: 

Mobiliteit verbeteren als prioriteit

De verkeerscommissie werd eindelijk serieus genomen. Geen agendapunten meer over het verplaatsen van paaltjes en het trekken 
van gele of witte lijnen. Enkel dossiers met impact op mobiliteit werden aangepakt, dossiers die tijdens het liberale bestuur niet eens 
op de agenda kwamen. Met andere woorden, een goed werkende verkeerscommissie. Met als prioriteit de mobiliteit in Blankenberge 
verbeteren en niet stemmen ronselen of het eigenbelang van de schepen.

Toen kwam de bestuurswissel

Dat liep goed tot aan de bestuurswissel. In de verkeerscommissie van 23 februari 2022 was volgens het reglement een wissel van 
voorzitter en ondervoorzitter niet mogelijk. Toch kwam er een niet goedgekeurde agenda met slechts twee puntjes, namelijk de ver-
kiezing van een voorzitter en ondervoorzitter. Schepen Patrick De Klerck eiste dat met veel vertoon, ook al was het niet conform het 
reglement. Uiteindelijk kwam er na een woordenwisseling geen verkiezing. 

Een schepen onwaardig

De daaropvolgende gemeenteraad paste de meerderheid het huishoudelijk reglement aan… echter onzorgvuldig. Want ook in het 
aangepaste reglement kon men geen wissel van voorzitterschap afdwingen. Toch werd op 28 september 2022 een nieuwe poging 
gedaan. Schepen De Klerck hield schaamteloos, een schepen niet waardig en al roepend, een betoog om de leden van de verkeers-
commissie te overtuigen zijn kant te kiezen. Door dit ongepast gedrag sloot de huidige voorzitter de vergadering af. De N-VA, CD&V 
en de experts verlieten de vergadering. De schepen riep zijn meerderheid toe of ze akkoord waren met de voorgestelde Open-VLD-
voorzitter en Vooruit-ondervoorzitter. Niet gedragen en volkomen tegen het huishoudelijk reglement in. 

1     Er kwam een huishoudelijk reglement. Er was 
voordien geen reglement, waardoor de bevoegde 
schepen met zijn meerderheid carte blanche had.

2     Er werden een voorzitter en ondervoorzitter 
verkozen onder de commissieleden. Zo was er 
vervanging voor de voorzitter wanneer deze niet 
aanwezig kon zijn. In de vorige legislatuur nam de 
liberale schepen gewoon over, zonder verkiezing.

3      Er werd een onafhankelijke verslaggever aange-
duid vanuit de administratie. 

4     De onderwijsnetten in Blankenberge werden 
opgenomen in de commissie. Hun belangrijke stem 
werd nu ook gehoord.

5      Er werden twee onafhankelijk experts  
aangeduid, twee personen die beroepshalve  
met mobiliteit bezig zijn geweest.

WAARSCHUWING

We waarschuwen de lezer vooraf: dit artikel gaat 
over postjes en politieke spelletjes in tijden van 
crisis. Het is beschamend voor de politiek maar we 
voelen ons verplicht om u hierover te informeren.

Achter de schermen: de verkeerscommissie

Andy De BruyneKurt DecleerAnnelies 
Timmermans



Inzamelactie schoolgerief groot succes
Met zo’n 250-tal ringmappen, 300 pennenzakken, boe-
kentassen, boterhamdozen en ander klein gerief kan N-VA 
Blankenberge Uitkerke met voldoening terugblikken op 
haar inzamelactie. In de aanloop naar het nieuwe schooljaar, 
met sluitstuk op Uitkerke Kermesse, werd de oproep gelan-
ceerd. Op 23 september werd het materiaal overhandigd aan 
de coördinerende directies van de twee onderwijsnetten in 
onze stad. 

DANK AAN ALLE SCHENKERS

We danken alle schenkers voor hun bijdrage. Particulieren 
maar ook verenigingen en onderwijsinstellingen hebben hun 
steentje bijgedragen. Zowel gebruikt materiaal in goede staat 
als nieuw aangekocht schoolgerief bereikte de huizen van 
trekkers Nadia Cloetens en Dennis Monte.

Dossier De Bollaard:  
geduld is een mooie deugd
In het leven moet je geduld hebben. Soms loont dat, soms ook 
niet. Enkel wachten levert doorgaans niets op. Actie onderne-
men en opvolgen draagt doorgaans bij aan het resultaat. De 
aanhouder wint, stelt men dan…

Zo ook in het dossier De Bollaard. En wat werd er gewacht! 
Wachten op de vervanging van de achterdeur. Vooral wachten 
op de levering en plaatsing wegens de coronacrisis, of is het 
ondertussen de oorlog in Oekraïne? In elk geval meld ik met 

genoegen dat de achterdeur ondertussen geplaatst is.

Toegankelijk voor iedereen

Dat was helaas maar een eerste stap in de weg naar betere 
toegankelijkheid van het gebouw. De lezer kent ondertussen 
mijn pleidooi voor een inclusievere visie op het dienstencen-
trum, waarbij elke inwoner, hoe mobiel ook, op eigen kracht 
het gebouw kan betreden en zich daarin kan voortbewegen. 
De oplossing lag voor de hand: Automatische deuren. Helaas, 
men wilde niet op die vraag ingaan. “Misschien als we eens een 
grote verbouwing doen”, klonk het bij de bevoegde schepen.

Opnieuw wachten

Gelukkig ging men wel in op de vraag naar een algemeen 
onderzoek omtrent de toegankelijkheid. Het is te zeggen. Men 
stemde tegen, maar ging toch over tot een aanvraag… Opnieuw 
wachten dus, ondanks aandringen om reeds werk te maken van 
de voor de hand liggende aandachtspunten, en deze eventueel 
in de werken aan de achterdeur al op te nemen. 

Toch automatische deuren

Het verslag van het extern bureau is er ondertussen. Houd 
u vast… Men pleit voor automatisatie van de deuren. Het 
gespecialiseerd bureau komt dus tot dezelfde suggestie die onze 
fractie reeds in het voorjaar aanbracht in de raad voor maat-
schappelijk welzijn. 

Kostbare tijd verloren

Mogen we nu tevreden zijn? Ja, het dossier is in beweging. Er 
zal niet gewacht worden op “een grote verbouwing”. Een plan 
van aanpak wordt uitgewerkt en aan de adviesraden voorge-
legd. Het resultaat komt dichterbij. Is er kostbare tijd verloren 
gegaan? Ook ja. Wat goede wil en bereidheid tot samenwerking 
konden ervoor gezorgd hebben dat er al stappen waren gezet 
naar automatisatie van de deuren. Daarvoor was geen onder-
zoek door een externe instantie nodig. Maar ja, geduld is een 
mooie deugd. We volgen het voor u op!

Dennis Monte
Fractievoorzitter
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 

€€€

€€

€€€€

€

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 

Vrijwilliger in de kijker: 
Frieda Verschueren
Wist u dat veel van de mensen in ons N-VA-bestuur zich 
niet alleen inzetten voor de partij, maar ook daarbuiten als 
vrijwilliger actief zijn? Eén van die actieve vrijwilligers is ons 
bestuurslid Frieda Verschueren. Wij zetten haar graag even 
in de kijker.

“Sinds eind 2015 ben ik vrijwilligster in het kinderdag 
verblijf ‘t Schelpje te Blankenberge. Twee keer per week, 
soms meer, help ik de vaste kern bij het geven van het mid-
dagmaal aan de allerkleinsten”, vertelt Frieda Verschueren, 
bestuurslid bij N-VA Blankenberge-Uitkerke.

“De blije kindersnuitjes en de erkentelijkheid van het  
personeel geven mij een goed gevoel en de gedrevenheid 
dit te blijven doen.”

Winkelen met ouderen

Maar Frieda doet nog meer: “Tweewekelijks organiseert De Bollaard een winkelnamiddag voor onze oudere inwoners . 
Ook daar span ik mij in voor diegene waarvoor winkelen niet zo evident meer is”.

En dat is nóg niet alles wat Frieda als vrijwilligster doet. “Vanaf de uitbraak van corona tot op heden werk ik mee in het 
callcenter van ons vaccinatiepunt. Door dit alles kom ik in contact met meerdere personen van uiteenlopende leeftijden 
en meningen. wat ik ervaar als een meerwaarde bovenop mijn bezigheden”, zegt een enthousiaste Frieda. 

Een interessante en geslaagde gespreksavond  
met Maarten Boudry
We blikken terug op een geslaagde sprekersavond filosoof Maarten Boudry 
in De Pier. Een divers publiek genoot van een heldere analyse van de weten-
schapsfilosoof, betreffende de uitdagingen die voor ons liggen op het vlak van 
klimaat- en energiebeleid. De rol van kernenergie werd hierin niet gemeden. 

Een objectieve en wetenschappelijk onderbouwde weergave van de situatie, vrij 
van dogma’s, was het resultaat. Geen ontkenning van de klimaatverandering 
maar wel een visie die inzet op vooruitgang en technologie als middel. Een per-
spectief, iets waar we allen nood aan hebben. 

Stof tot discussie

Dat de gespreksavond stof tot discussie en overleg gaf, bleek ook uit het netwerk-
moment nadien, waar bij een glaasje werd gereflecteerd op verantwoord lokaal, 
Vlaams, federaal en Europees beleid. De spreker had niet al te veel tijd om na te 
praten aangezien hij zijn trein huiswaarts nog moest halen. ‘Practice what you 
preach’, weet u wel… 

Blijft u graag op de hoogte van onze aankomende activiteiten? Bezorg uw mail- en/of 
huisadres aan een van onze mandatarissen en blijf op de hoogte. Ook via onze website 
en sociale media houdt u vinger aan de pols. Contact: bert.cuyle@n-va.be 

blankenberge@n-va.be
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